
Bestyrelsen på Kasperskolens svar på kvalitetsrapport 2019. 

Kasperskolens bestyrelse er enig i både de anbefalinger og de anerkendelser skolen 
får.

Bestyrelsen er tilfreds med de resultater som kvalitetsrapporten viser. 

Bestyrelsen er meget uenig i, at det nævnes at specialskoler er stigmatiserende for 
eleverne. Det er ikke deres oplevelse, men giver udtryk for, at det at gå på 
specialskole, når ens barn ikke kan rummes i folkeskolen, øger muligheden for at få 
en god skolegang og mulighederne for at klare sig bedre i fremtiden.

Bestyrelsen betoner at afgangseksamen ikke blot gør elever og forældre stolte, men 
mener, at det er meget mere end bare stolthed, men et bevis på elevens kunnen.


